

LETTER OF CERTIFICATION

Jul 18, 2014.

Dear Customer:

This letter is to certify that China LED Company. Romanso Electronics Co., Ltd. Is using BXCE45, BXFE45, BXCD45, BXFD45, BXCD2345, BXCD33 series high power LED Die to promote International and China LED Lighting Projects. Bridgelux has IP indemnification for all our LED products worldwide and American Brand name for high quality. All our LED high power chips are 100% tested for quality and performance. If there is any question regarding customer uses our high power LED die or not in this project, we can help to verify. We will continue supporting this customer to win more LED lighting projects with our high qualify LED die.

Thanks for your support to Bridgelux!

尊敬的客户:

此信是为了证明中国的 LED 公司-深圳市路谩索电子有限公司在采用普瑞 BXCE45, BXFE45, BXCD45, BXCD2345, BXCD33, 高功率 LED 芯片系列用于国内外的 LED 照明项目进行投标。我们的 LED 芯片具有全球专保证及美国品牌质量保证,所有我们的大功率 LED 芯片百分之百通过品质及亮度的检验(每张蓝膜均有检验员章印)如有疑问是否生产中使用我们的芯片。我们可以协助鉴别。我们将以美国公司 LED 芯片的高品质继续支持这个客户赢得更多的 LED 项目。

感谢您对普瑞支持! Sincerely,

aRIDGELUX, INC.

101 Portola Ave. Livermore, CA

SUDGELUX, MC.

Andy Man,

Vice President of Asia Sales . Die Business, Bridgelux Inc.

101 Portola Ave., Livermore, CA 94551, USA

Tel: 1-925-583-8400